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Obec Hovorčovice
Obecní úřad Hovorčovice
starosta obce Pavel Budín

-

Č.j.: OUH-0513/2023

V Praze dne 13. dubna 2023

Vážený pane Budíne,
s odkazem na sdělení informací k žádosti o doplnění informací, podané v souladu s ust. § 2, odst. 1, zákona č.

06/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím sděluji následující.1
K Vašemu konstatování, že cit. "Odstranění závady se běžně zjišťuje postupem, kdy se provede zákrok,
lokalita se mechanicky rozsvítí z připojovacího bodu a příslušný pracovník ji projde nebo projede a ujistí se, že
vše svítí. To že se závada projevila znovu se dozvádám až od Vás, nikdo jiný nás nekontaktoval ode dne, kdy
jsem Vám odepisoval na předchozí dotaz."
K tomuto sděluji, že nebylo nic jednoduššího, než abyste si tedy práci, kterou vykonávala objednaná firma
nechal zreferovat sám, popř. s pověřeným zaměstnancem, či oprávněnou osobou firmy prověřil, zda a v jaké
kvalitě či stavu veřejné osvětlení tedy nakonec je. Nakonec lze odkázat i na ust. 103, odst. 4, písm. h), zákona
č. 128/2000 S., zákon o obcích.
Konečně mohu konstatovat i to, že první zprávu, ohledně informace k poruchám či vypnutému osvětlení jsem
na obecní úřad Hovorčovice odesílal již 10.3.2023, ID DZ 1157393715. Další dotaz byl učiněn dne 20.3.2023,
opět prostřednictvím DZ s ID 1162395890, a dále mohu pokračovat s tím, že další dotaz byl tedy učiněn dne
27.3.2023 opět přes DS DZ s ID 1165821937, a opět přes Vaše ujišťování o tom, že veřejné osvětlení je
funkční jsem se přesvědčil, že tomu tak není.
Od začátku dubna až na nějaké výjimky v lokalitě popisované v minulých přípisech veřejné osvětlení funkční
bylo, ale pouze část noci či večera, pak zase celé noci vůbec a tak tato popisovaná situace trvá i do dnešního
dne. Apelovat na občany, aby to pokud něco nefunguje je asi správné, ale pravděpodobně neúčinné, neboť
nemůžete přenášet odpovědnost obce na občany samotné. Veřejné osvětlení v dané lokalitě obce není
funkční.
Vyvstává zde pak tedy otázka, kdo je za nastalou situaci odpovědný. Já se domnívám, že je to obec. Již
několikrát jsem Vás na tuto věc upozorňoval, ale je to stále asi málo. Nepřísluší mi hodnotit vnitřní organizaci
práce Obecního úřadu v Hovočovicích, avšak byl jste volen do funkce starosty s tím, že si také budete plnit
své povinnosti, viz. ust. § 103, zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích.
Znovu Vás tedy vyzývám k tomu, abyste na základě plnění si svých povinností starosty obce a obecního úřadu
jako takového zabezpečil jak v rámci poskytování bezpečnosti občanů , tak i zabezpečení těch náležitostí,
které obec občanům v rámci svých možností poskytuje. A tím je bezpochyby i plnohodnotné fungování
veřejného osvětlení. Zkonstatovat tak můžeme najisto oba, že veřejné osvětlení je ve stavu nefunkčím je již
cca od začátku března, tedy 1,5 měsíce. A za tuto dobu není obecní úřad sto dát věc dopořádku, a to ani po
několika upozorňěních !
V opačném případě se budu tedy ptát příslušného odboru KÚ Středč. kraje v rámci jeho působnosti k obcím,
proč obec není schopna tyto úkoly své obce zabezpečit, a budu žádat, aby KÚ uložil obecnímu úřadu
Hovorčovice, aby ve věci sjednal obsah plnění okamžitě. V takovém případě si pak pokládám otázku, na co tu
vlastně jste jako starosta a na co je v obci Hovorčovice jeho zastupitelstvo.

S pozdravem,
xxxxxxxxxxxxxxxx
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